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 Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 2 
 
 
Tiešsaistes padomes sēde Google Meet platformā. 
Rīgā, 2020. gada 16. decembrī, pulksten 08:30. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 
Edgars Dupats, Normunds Malnačs, Linards Veide, Uldis Ālītis, Mārtiņš Ķenģis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un BMX menedžeris 
Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis.  
 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Edgars Dupats  
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Edgars Dupats izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli novembra mēnesī – A. Ozols. 
3. LRF biroja darbinieku atalgojuma sistēmas pārskatīšana 2021. gadam – T. Markss. 
4. LRF statūtu jaunās redakcijas projekta izskatīšana  – E. Dupats. 
5. LRF izdoto licenču cenu apstiprināšana 2021. gada sezonai – T. Markss. 
6. Ziņojums par LRF vadības tikšanos ar Latvijas Olimpiskās komitejas vadību – S. Āķis, T. 
Markss. 
7. Ziņojums par LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru komisijas izveidi – T. Markss. 
8. Ziņojums par riteņbraukšanas nodaļas izveides iespējām Ventspilī – U. Ālītis. 
9. Ziņojums par tikšanos ar Igaunijas un Lietuvas riteņbraukšanas federāciju vadību par kopēja 
šosejas riteņbraukšanas čempionātu rīkošanu 2021. gadā – T. Markss 
 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 1 
apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 1 redakciju. 
 
2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli novembra mēnesī – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2020.gada 
novembra mēnesī. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un 
izdevumu pozīcijām. 
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu. 
 
3. LRF biroja darbinieku atalgojuma sistēmas pārskatīšana 2021. gadam – T. 
Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību pārskatīt LRF biroja 
darbinieku atalgojuma sistēmu 2021. gadam. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par esošo 
LRF biroja darbinieku atalgojuma kārtību un iespējamajām izmaiņām. E. Dupats aicina LRF valdi 
sagatavot konkrētus priekšlikumus LRF biroja darbinieku atalgojuma sistēmas pilnveidošanai.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Uzdot LRF valdei sagatavot konkrētus priekšlikumus LRF biroja darbinieku atalgojuma sistēmas 
pilnveidošanai.  
 
4. LRF statūtu jaunās redakcijas projekta izskatīšana  – E. Dupats 
E. Dupats iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto LRF statūtu jaunās 
redakcijas projektu. E. Dupats norāda, ka statūtu jaunajā redakcijā veikti redakcionāli 
uzlabojumi, kas paredz dot iespēju LRF biedram LRF biedru sapulcēs nodot balsi par 
izlemjamajiem jautājumiem rakstveidā, faktiski klāt neesot, kā arī noteikt LRF padomes un 
prezidenta ievēlēšanas kārtību, paredzot, ka prezidentu un padomes locekļus ievēl vienā 
balsojumā nevis divos atsevišķos kā līdz šim. Padomes locekļi diskutē par sagatavoto LRF 
statūtu jaunās redakcijas projektu. E. Dupats izsaka priekšlikumu LRF statūtu jaunās redakcijas 
projekta izskatīšanu  un apstiprināšanu iekļaut kārtējās LRF biedru sapulces darba kārtībā.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
4.1. Apstiprināt LRF statūtu jaunās redakcijas projektu. 
4.2. Uzdot T. Marksam nosūtīt LRF statūtu jaunās redakcijas projektu izskatīšanai un 
priekšlikumu sniegšanai LRF biedriem. 
4.3. Iekļaut LRF statūtu jaunās redakcijas projekta izskatīšanu un apstiprināšanu kārtējās LRF 
biedru sapulces darba kārtībā.  
 
5. LRF izdoto licenču cenu apstiprināšana 2021. gada sezonai – T. Markss. 
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar spēkā esošajām LRF izdoto sportistu 
un apkalpojošā personāla licenču cenām. T. Markss aicina padomes locekļus spēkā esošās LRF 
izdoto licenču cenas saglabāt esošajā apmērā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF 
izdoto licenču esošajām cenām un nepieciešamību tās grozīt.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
5.1. LRF izdoto licenču cenas visās kategorijās saglabāt 2020. gada līmenī. 
5.2. Uzdot LRF biroja darbiniekiem ievietot informāciju par LRF izdoto licenču cenām  2021. 
gadā LRF oficiālajā interneta vietnē – www.lrf.lv. 
 
6. Ziņojums par LRF vadības tikšanos ar Latvijas Olimpiskās komitejas vadību – S. 
Āķis, T. Markss. 

http://www.lrf.lv/


LRF Padomes sēdes protokols Nr.2 3 

 

S. Āķis un T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par tikšanos ar Latvijas 
Olimpiskās komitejas (LOK) prezidentu Žoržu Tikmeru un ģenerālsekretāru Kārli Lejnieku. T. 
Markss norāda, ka LOK prezidents aicināja LRF izvirzīt savus kandidātus darbam LOK 
apakškomisijās. T. Markss izsaka priekšlikumu darbam LOK infrastruktūras apakškomisijā izvirzīt 
Normundu Malnaču, bet darbam LOK mārketinga apakškomisijā izvirzīt Tomu Marksu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
6.1. Pieņemt zināšanai S. Āķa un T. Marksa ziņojumu. 
6.2. Darbam LOK infrastruktūras apakškomisijā izvirzīt Normundu Malnaču, bet darbam LOK 
mārketinga apakškomisijā izvirzīt Tomu Marksu.  
6.3. Uzdot T. Marksam sagatavot un iesniegt LOK nepieciešamos dokumentus Normunda 
Malnača un Toma Marksa izvirzīšanai darbam LOK apakškomisijās.  
 
7. Ziņojums par LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru komisijas izveidi – T. 
Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību izveidot LRF šosejas un 
MTB sacensību organizatoru komisiju, kuras galvenie uzdevumi būtu: LRF kalendārā iekļauto 
šosejas un MTB sacensību organizēšanas noteikumu un sacensību novērtēšanas kārtības 
izstrāde un uzraudzība. T. Markss informē, ka uz nākamo LRF padomes sēdi tiks sagatavots 
komisijas nolikuma projekts, kā arī noteikts komisijas sastāvs.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
7.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
7.2. Uzdot T. Marksam sagatavot un iesniegt izskatīšanai padomē LRF šosejas un MTB 
sacensību organizatoru komisijas nolikuma projektu.  
 
8. Ziņojums par riteņbraukšanas nodaļas izveides iespējām Ventspilī – U. Ālītis. 
U. Ālītis informē padomes locekļus un uzaicinātos par ieceri atjaunot riteņbraukšanas nodaļu 
Ventspilī – sporta skolā “Spars”. U. Ālītis informē, ka LRF ir nosūtījusi oficiālu vēstuli Ventspils 
pilsētas pašvaldībai, kurā pauž atbalstu riteņbraukšanas nodaļas izveidei. Vienlaikus, U. Ālītis 
pauž nepieciešamību pārskatīt un dot priekšlikumus Ministru kabineta 508. noteikumu, kas 
nosaka profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu mācību treniņu grupu rezultativitātes 
kritērijus sportā, redakcionālā uzlabošanā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 
riteņbraukšanas nodaļas izveides iespējām sporta skolā “Spars”, kā arī nepieciešamību pārskatīt 
un dot ieteikumus Ministru kabineta 508. noteikumu pilnveidošanā, kas attiecas uz 
riteņbraukšanas sportu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
8.1. Pieņemt zināšanai U. Ālīša ziņojumu. 
8.2. Uzdot LRF biroja darbiniekiem pārskatīt un dot priekšlikumus Ministru kabineta 508. 
noteikumu, kas nosaka profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu mācību treniņu grupu 
rezultativitātes kritērijus sportā, redakcionālā pilnveidē. 
 
9. Ziņojums par tikšanos ar Igaunijas un Lietuvas riteņbraukšanas federāciju vadību 
par kopēja šosejas riteņbraukšanas čempionātu rīkošanu 2021. gadā – T. Markss 



LRF Padomes sēdes protokols Nr.2 4 

 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par tikšanos ar Igaunijas un Lietuvas 
riteņbraukšanas federāciju ģenerālsekretāriem. T. Markss norāda, ka tikšanās mērķis bija 
apspriest kopēja šosejas riteņbraukšanas čempionāta rīkošanu Igaunijas pilsētā Valgā. T. 
Markss norāda, ka kopēja šosejas riteņbraukšanas čempionāta rīkošana dotu iespēju veicināt 
sportistu konkurenci, kā arī radītu priekšnoteikumus jaunu sponsoru piesaistīšanā. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par Baltijas valstu apvienotā šosejas riteņbraukšanas čempionāta 
norisi Igaunijas pilsētā Valgā.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Normundam Malnačam, 
Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
   
Padome darbu beidz pulksten 11:00. 
 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Normunds Malnačs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Mārtiņš Ķeņģis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


